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Svar på spørgsmål S 917 af 10. juli 2018 stillet af Benny 
Engelbrecht  

Spørgsmål 

Er ministeren mest enig med erhvervsminister Rasmus Jarlov, når denne til fi-

nans.dk den 2. juli 2018 udtaler, at der ikke er potentiale for yderligere udflytning 

af statslige arbejdspladser, eller med Venstres landdistriktsordfører, Thomas Da-

nielsen, der til Ritzau samme dag udtaler, at der er potentiale for yderligere udflyt-

ninger? 

 

Svar 

Regeringen fremlagde i januar 2018 Bedre Balance 2, som er en samlet plan for 

etableringen af ca. 4.000 arbejdspladser uden for Hovedstadsområdet. Ministeri-

erne er i fuld gang med at implementere beslutningerne. 

 

Som det fremgår af regeringsgrundlaget, er det regeringens politik ved udvidelser 

eller oprettelse af nye statslige arbejdsplader at placere dem uden for Hovedstads-

området, med mindre særlige grunde taler imod det.  

 

Regeringen har ingen aktuelle planer om yderligere nye runder udflytninger. 

 

 

Med venlig hilsen 
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